
                                   Obecné zastupiteľstvo Malé Kosihy 

  Zápisnica 

Zo VI. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Malých Kosihách, dňa 08.03.2024 o 16:00 hod. 

v zasadacej miestnosti v Malých Kosihách. 

 

K bodu 1.   Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Attila Pszár. Štefan Molnár bol zo 

zasadnutia ospravedlnený. 

K bodu 2.   Za zapisovateľa bola navrhnutá p. Mišalová, overovatelia Kinga Házelmajer 

a Alexandra Koselák. Poslanci návrh schválili.  

K bodu 3.   Návrh programu schôdze poslanci schválili. 

K bodu 4.   F. Podhorský v krátkosti informoval poslancov o pracovnom chode Obecného 

úradu. Práca je odvádzaná v súlade so zákonom a celkovo vníma veľmi pozitívne prácu 

obecného úradu. Poslanci správu zobrali na vedomie. 

K bodu 5.   Starosta podal poslancom podrobné informácie o plánovanom zásahu na území 

obce firmou Západoslovenská distribučná. V prvom kroku pôjde o usadenie dvoch 

transformátorov a v budúcnosti o kompletnú výmenu stĺpov elektrického vedenia v celej obci. 

Dodal, že tieto výmeny budú so sebou niesť aj potrebu odinštalovania a následne opätovné 

nainštalovanie verejného osvetlenia, kamerového systému, siete Wifi pre Teba a rozhlasu. 

Tento zásah nemôže zaťažiť obec finančne a preto konštatuje, že na tieto náklady obec nemá 

zbytočné financie. Kontrolór obce doplnil, že vykonávajúci musí dať projekt do pôvodného 

stavu a preto obec toto nebude ťažiť finančne. Poslanci jednohlasne schválili s navrhovaným 

zásahom a schválili umiestnenie stavby a zriadenie vecného bremena. 

K bodu 6.   Všetkým poslancom pán Hrabovsky Ondrej osobne pred zasadnutím oznámil 

svoj zámer o výmene pozemkov s obcou. P. Hrabovky žiada obec o pozemok v extraviláne 

vedľa jeho domu, kde sú umiestnené odpady zo starých čias. Na výmenu ponúka obci parcely 

v intraviláne obce a to vedľa detského ihriska a pri pivničnej oblasti. Ak by obec súhlasila 

s výmenou pozemkov, tak by p. Hrabovsky na vlastné náklady odstránil všetky odpady na 

spomínanej parcele. V číslach to znamená, že pozemok ktorý žiada p. Hrabovsky je vo 

výmere 5212 m2 a pozemky ktoré ponúka obci je celkovo 5181,7 m2. Je to nebadateľný 

rozdiel ale pozemky, ktoré ponúka sú pre obec lukratívnejšie. 

Attila P. navrhuje schválenie zámeru s podmienkou, že všetky náklady spojené s prepisom 

nesie p. Hrabovsky. F. Podhorský dodal, že pre obec je výhodou získať pozemok 

v intraviláne.  

Poslanci diskutovali o zámere. Marian Cz. Je názoru, že pozemky, ktoré ponúka pán 

Hrabovsky, majú väčšiu hodnotu. Poslanci zámer schválili. 

K bodu 7   Starosta už dlhšie plánuje postaviť pódium oproti kultúrneho domu. Z dlhodobého 

hľadiska by to pre obec bolo ekonomickejšie ako každý rok zaobstarávať pódium na deň obce 

za viac stoviek eur. Nakoľko vhodné miesto pre pódium predstavuje parcelu, ktorá nie je vo 

vlastníctve obce sa pán starosta stretol s majiteľom parcely.                                                     

Pán Szabó majiteľ spomínanej parcely i naďalej nemá zámer predať daný pozemok ale dalo sa 



sním jednať priateľsky a dohodli sa so starostom, že uzavrú dlhodobú zmluvu a samozrejme 

povolí stavbu pódia na danú parcelu. Uzavrú spolu dlhodobú zmluvu o výpožičke na 30 rokov 

pričom užívanie parcely bude pre obec bezplatné. 

K bodu 8    Poslanci dostali v predstihu cenové ponuky od troch firiem na kompletnú 

rekonštrukciu veľkého kamenného kríža v cintoríne. Starosta dodal, že v minulosti už bola raz 

vypracovaná ponuka na opravu kríža avšak majiteľ tej firmy už obnovu kríža nevykoná 

z dôvodu jeho vyššieho veku a z dôvodu, že nevlastní potrebnú techniku stroja ktorý je 

potrebný k výmene. Po krátkej diskusií poslanci schválili najvýhodnejšiu cenovú ponuku a to 

od Andreja Baloga v celkovej sume 4270,00 eur.  

K bodu 9   Starosta v krátkosti informoval o vykonanej oprave na streche kasární, kde sa 

pekne upravili a doplnili škridle a hrebenáče. 

Kultúrny dom prechádza rekonštrukciou, kde toalety sú kompletne zrekonštruované 

a pokračuje sa ďalej chodbou a malou sálou. Obec podala ďalšiu žiadosť o dotáciu vo výške 

5000 € od NSK a ak ju schvália, budeme môcť vykonať úpravy a opravy aj vo veľkej sále.                                      

Podali sme žiadosť o dotáciu aj od DRP a to na výstavbu oddychového parku s troma 

drevenými altánkami a grilom na ihrisko, ktoré by ponúklo občanom príjemné chvíle 

s rodinou a priateľmi.                                                                                                              

Občianske združenie podalo žiadosť od NSK na podporu kultúry.                                                                                               

Starosta ďalej informuje, že PHSR sa pripravuje a už je vo finálnej fáze.                                                                           

Touto cestou ešte vyzval poslancov k pomoci na Deň Zeme ktorý sa uskutoční 20. apríla kedy 

sa opäť zorganizuje akcia zbierania smetí. Poslankyňa A. Koselák informuje prítomných, že 

vída veľa smetí v hornej časti obce a aj to, že kto ich tam nosí. Starosta sľúbil, že to bude 

riešiť.  

K bodu 10    Na záver sa starosta poďakoval za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

Overovatelia zápisnice: Kinga Házelmajer ..................................... 

    Alexandra Koselák ..................................... 

Zapisovateľ:   Jana Mišalová  ..................................... 

 

 

 

Starosta obce 

Pszár Attila 


